
Zápisnica 

z 19. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkej Ide 

konaného dňa 5.6.2025 

 

Bod.č.1 - Otvorenie 
V zasadačke Obecného úradu vo Veľkej Ide dňa 5.6.2025 o 15:15 sa začalo 19.riadne zasadnutie 

OZ vo Veľkej Ide Ida. Starosta obce Peter Nagy skonštatoval, že je prítomných 8 poslancov a 

všetky zákonom predpísané podmienky boli k zasadnutiu splnené. Ďalej skonštatoval, že OZ je 

uznášania schopné.  

Prítomní poslanci: Mgr. Gabriela Abošiová, Ivan Csiszár, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, 

Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres 

Neprítomní: Štefan Matusák  

 

Bod.č.2 – Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: Mgr. Gabriela Abošiová, Ivan Csiszár 

Overovateľom zápisnice boli určení poslanci Gabriel Knap, Mgr. Gabriel Lukáč.  

Zapisovateľom zápisnice bol menovaný Ján Rontó. 

Hlasovanie:  

Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Ivan Csiszár, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel 

Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel.  

 

Bod č.3 – Schválenie programu OZ 
Program 19.zasadnutie OZ, ktorý bol poslancom v zákonom určenej lehote doručení bol nasledovný:  

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 

3. Schválenie programu OZ 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

5. Voľba hlavného kontrolóra obce 

6. Návrh Záverečného účtu obce za rok 2024 

7. Stanovisko HK k Záverečnému účtu obce za rok 2024 

8. Návrh 2. úpravy programového rozpočtu Obce Veľká Ida na rok 2025 

9. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Veľká Ida k návrhu 2. úpravy programového rozpočtu 

Obce Veľká Ida na rok 2025 

10. Návrh na schválenie odmien pre poslancov a pre HK obce za I. polrok 2025 

11. Návrh na schválenie udelenia ocenení osobám, ktoré svojou činnosťou významne prispeli 

k rozvoji a k šíreniu dobrého mena našej obce. 

12. Návrh na schválenie spôsobu a zámeru obce Veľká Ida previesť nehnuteľný majetok obce 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre FS Ilosvai 

13. Návrh na schválenie zámeru rozšíriť kamerový systém v obci Veľká Ida pri Starej osade, a 

pri potravinách 

14. Návrh na schválenie kúpnej zmluvy k domu číslo 320 vo Veľkej Ide  

15. Žiadosť o súhlas s rekonštrukciou mostíka pred garážou č. d. 337 

16. Žiadosť o súhlas s rekonštrukciou mostíka pred vstupom do rodinného domu 

17. Žiadosť o umožnenie úpravy povrchu chodníka pred rodinným domom č. 141 

18. Interpelácie poslancov 

19. Rôzne 

20. Záver 

 Po prečítaní programu zasadnutia OZ vo Veľkej Ide sa postúpilo k jeho odsúhlaseniu. 

 



Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Ivan Csiszár, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel 

Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 1 - Ján Rontó 

Proti: 0 
Návrh prešiel.  

 

Na návrh starostu obce boli do programu doplnení nasledujúce body: 

Bod č.18 - Žiadosť o finančný príspevok na školu v prírode pre deti zo Základnej školy z Veľkej 

Idy 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Ivan Csiszár, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel 

Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 1 - Ján Rontó 

Proti: 0 
Návrh prešiel.  

 

Bod č.19 - Žiadosť o zabezpečenie sponzorského daru pre minoritnú komunitu na usporiadanie 

Dňa detí 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Ivan Csiszár, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel 

Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 1 - Ján Rontó 

Proti: 0 
Návrh prešiel.  

 

Bod č.20 - Žiadosť o sponzorský príspevok 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Ivan Csiszár, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel 

Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 1 - Ján Rontó 

Proti: 0 
Návrh prešiel.  

 

Bod č.21 - Žiadosť o udelenie súhlasu s realizáciou stavby na pozemku parcely reg. E KN č. 181/2 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Ivan Csiszár, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel 

Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 1 - Ján Rontó 

Proti: 0 
Návrh prešiel.  

 

Na základe pozmeňujúcich návrhov program 19.zasadnutia je nasledovný: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa 

3. Schválenie programu OZ 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

5. Voľba hlavného kontrolóra obce 

6. Návrh Záverečného účtu obce za rok 2024 

7. Stanovisko HK k Záverečnému účtu obce za rok 2024 

8. Návrh 2. úpravy programového rozpočtu Obce Veľká Ida na rok 2025 



9. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Veľká Ida k návrhu 2. úpravy programového rozpočtu 

Obce Veľká Ida na rok 2025 

10. Návrh na schválenie odmien pre poslancov a pre HK obce za I. polrok 2025 

11. Návrh na schválenie udelenia ocenení osobám, ktoré svojou činnosťou významne prispeli 

k rozvoji a k šíreniu dobrého mena našej obce. 

12. Návrh na schválenie spôsobu a zámeru obce Veľká Ida previesť nehnuteľný majetok obce 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre FS Ilosvai 

13. Návrh na schválenie zámeru rozšíriť kamerový systém v obci Veľká Ida pri Starej osade, a 

pri potravinách 

14. Návrh na schválenie kúpnej zmluvy k domu číslo 320 vo Veľkej Ide  

15. Žiadosť o súhlas s rekonštrukciou mostíka pred garážou č. d. 337 

16. Žiadosť o súhlas s rekonštrukciou mostíka pred vstupom do rodinného domu 

17. Žiadosť o umožnenie úpravy povrchu chodníka pred rodinným domom č. 141 

18. Žiadosť o finančný príspevok na školu v prírode pre deti zo Základnej školy z Veľkej Idy 

19. Žiadosť o zabezpečenie sponzorského daru pre minoritnú komunitu na usporiadanie Dňa 

detí 

20. Žiadosť o sponzorský príspevok 

21. Žiadosť o udelenie súhlasu s realizáciou stavby na pozemku parcely reg. E KN č. 181/2 

22. Interpelácie poslancov 

23. Rôzne 

24. Záver 

 

Hlasovanie:  

Za: 8 - Mgr. Gabriela Abošiová, Ivan Csiszár, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel 

Knap, Mgr. Gabriel Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 

 

Bod č.4 - Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

Starosta obce informoval prítomných, že všetky uznesenia z minulého zasadnutia boli podpísané 

a čakajú na výkon.  

 

Bod č.5 - Voľba hlavného kontrolóra obce 

Obecné zastupiteľstvo obce Veľká Ida v súlade s §18a ods. 2 zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov uznesením č. 17/2025 zo dňa 12.3.2025 vyhlásilo voľbu 

hlavného kontrolóra obce Veľká Ida na 5.6.2025. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra bola 

vyhlásená a uverejnená na stránke obce, na úradných tabuliach vo Veľkej Ide a v Gomboši, na FB 

stránke obce ako aj v denníku Korzár. Obálky uchádzači mali odovzdať do 21.5.2025 na Obecnom 

úrade s požadovanými dokumentami.  

Do voľby na funkciu HK boli prihlásení 3 kandidáti, ktorí splnili kvalifikačné predpoklady na 

obsadenie funkcie. Na zastupiteľstvo boli pozvaní a aj sa zúčastnili 3 kandidáti: 

1. Mgr. Mária Birošová 

2. Ing. Štefan Kardos 

3. Mgr. Ladislav Török 

Každý z kandidátov na KH Obce Veľká Ida sa predstavili poslancom, ktorí im následne položili 

niekoľko otázok. Všetci kandidáti majú prax vo verejnej správe a dlhé roky pracujú ako hlavný 

kontrolór v niekoľkých obcí.  

Bez prítomnosti kandidátov poslanci verejným hlasovaním začali hlasovať na jednotlivé 

kandidátov. V prvom kole kandidátka č.1 nedostala hlas a kandidáti 2 a 3 zhodne dostali po štyri 

hlasy. V druhom kole kandidáti 2 a 3 znovu dostali po štyri hlasy sa pristúpilo na voľbu losovaním 

v ktorom Ing.Štefan Kardoš mal väčšie šťastie a stal sa KH Obce Veľká Ida. 



 

Z rokovania odišiel Ivan Csiszár o 17:10. 

 

Poslanci zobrali na vedomie výsledky voľby HK Obce Veľká Ida a zvolili Ing. Štefana Kardoša za 

hlavného kontrolóra s úväzkom 0,2 t. j. 512 €/mes, a jeho funkčné obdobie určili od 9. júna 2025. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 

 

Prestávka v rokovaní OZ  16:50 – 17:10. 

 

Bod č.6 - Návrh Záverečného účtu obce za rok 2024 
Záverečný účet obce poslancom predložila ekonómka obce Ing.Zuzana Nehmanová. V dokumente  

vyhodnotila a vysvetlila jednotlivé finančné operácie. 

 

Bod č.7 - Stanovisko HK k Záverečnému účtu obce za rok 2024 

HK obce Veľká Ida Ing. Jaroslav Hospodár prečítal stanovisko k návrhu záverečnému účtu Obce 

Veľká Ida za rok 2024. Vo svojej správe uviedol, že záverečný účet bol spracovaný v súlade so 

Zásadami rozpočtového hospodárenia obce a záverečný účet bol spracovaný podľa zákona 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Vo svojej správe sa zaoberal o plnení rozpočtu 

obce, o príjmoch, výdajoch obce, o dlhoch obce a zároveň vyhodnotil hospodárenie obce. Na konci 

svojej správy odporučil poslancom schváliť záverečný účet bez výhrad. Poslanci správu HK zobrali 

na vedomie. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 
 

Následne poslanci schválili Záverečný účet Obce Veľká Ida za rok 2024 bez výhrad, potvrdili 

financovanie schodku kapitálového rozpočtu v priebehu roka z finančných operácií a schválili 

tvorbu rezervného fondu vo výške 112 874,79 EUR. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 
 

Bod č. 8 - Návrh 2. úpravy programového rozpočtu Obce Veľká Ida na rok 2025 

V tomto bode programu poslanci sa venovali návrhu programového rozpočtu obce na rok 2025. 

Spolu s ekonómkou obce prebrali jednotlivé body rozpočtu, vyhodnotili splnenia resp. nesplnenia 

jednotlivých bodov, navrhli zmeny rozpočtu. Po ukončení rozpravy poslanci vypočuli stanovisko 

HK k 2.úprave rozpočtu. 

 

 



Bod č. 9 - Stanovisko hlavného kontrolóra obce Veľká Ida k návrhu 2. úpravy programového 

rozpočtu Obce Veľká Ida na rok 2025 
HK vo svojej správe vyhodnotil príjmy  a výdavky tak v bežných  ako aj kapitálových operáciách 

a odporúčal schváliť 2.úpravu programového rozpočtu Obce Veľká Ida. 

Poslanci zobrali na vedomie správu HK ohľadom návrhu 2.úpravy programového rozpočtu Obce 

Veľká Ida. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 

 

Poslanci pristúpili k odsúhlaseniu 2. úpravy programového rozpočtu Obce Veľká Ida na rok 2025 

s nasledujúcimi úpravami: 

Príjmy: 

Decentralizovaná dotácia ZŠ 68 100,00 

Rodinné prídavky, osobitný príjemca 39 000,00 

Projekt MŠ - NIVAM 23 000,00 

Sponzorské dary od právnických osôb 6 000,00 

Príjmy ZŠ 1 000,00 

Bežné príjmy + 137 100,00 

Predaj akcií - 224 432,00 

Kapitálové príjmy - -224 432,00 

Predaj akcií 224 432,00 

Prevod účelových prostriedkov z roku 2024 68 400,00 

Príjmy Finančné operácie + 292 832,00 

 

Výdavky: 

1.4.: Finančné riadenie  -224 432,00 Kapit. výdavok 

1.4.: Finančné riadenie  224 432,00 Finančná operácia 

1.6.:Správa a údržba majetku vo vlastníctve obce  76 000,00 Kapit. výdavok 

2.2.: Správa cintorínov  -50 000,00 Kapit. výdavok 

4.2.:  Rekonštrukcia a výstavba -20 000,00 Kapit. výdavok 

5.1.2. MŠ2 32 500,00 Bežný výdavok 

5.2.1: Základná škola Veľká Ida - financ. štát 76 900,00 Bežný výdavok 

5.2.3: Základná škola Veľká Ida - finan. projekty 1 000,00 Bežný výdavok 

5.3.: Školská jedáleň 44 400,00 Bežný výdavok 

7.3.: Folklórny súbor ILOSVAI 5 000,00 Bežný výdavok 

7.6.: Transfery miestnym zväzom a organizáciám 9 000,00 Bežný výdavok 

10.2.: Komunitná sociálna služba 5 700,00 Bežný výdavok 

10.8.:Sociálne dávky: strava MŠ, ZŠ, rod. prídavky 39 000,00 Bežný výdavok 

 Spolu                                                                                                    219 500 

Z toho:  
Bežné výdavky + 213 500,00 

Kapitálové výdavky + 6 000,00 

Kapitálové výdavky - -224 432,00 

Finančné operácie + 224 432,00 

                  

Výdavky SPOLU                                                                             219 500,00 



Čerpanie RF po RO:/2025 

Rekonštrukcia ciest 157 267,00 

Rekonštrukcia kultúrneho domu 20 000,00 

Nákup nehnuteľnosti dom  č.320 50 000,00 

Kamerový systém 20 000,00 

Projektová dokumentácia výstavba náj. bytov  84 000,00 

Nákup nehnuteľnosti na základe zmluvy KKP Land 

s.r.o 100 000,00 

Projektová dokumentácia výstavba náj. bytov  24 600,00 

Nákup nehnuteľnosti od Farnosti Perín-Chým 18 133,00 

SPOLU 474 000,00 

 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 

 

Prestávka v rokovaní OZ 18:19 – 18:55. 

 

Bod č.10 - Návrh na schválenie odmien pre poslancov a pre HK obce za I. polrok 2025 
Poslanci odsúhlasili odmeny podľa VZN, poslancom, členov komisií, HK za I. polrok 2025 podľa 

predloženého návrhu. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 
Na návrhu starostu zvýšiť odmenu k základným odmenám na základe zásad plus 40%. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 
Poslanci schválili odmenu v sume  800 €  pre pani Mgr. Gabrielu Abošiovú, zástupkyňu  starostu 

obce Veľká Ida  za kvalitne vykonanú prácu. 

Hlasovanie:  

Za: 6 - Mgr. Vladimír Gladič, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel Lukáč, Ján Rontó, 

Ladislav Veres  

Zdržal sa: 1 - Mgr. Gabriela Abošiová 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 
Poslanci schválili odmenu v sume 1494€ pre pána Gabriela Knapa poslanca OZ obce Veľká Ida za 

kvalitne vykonanú prácu. 

Hlasovanie:  

Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel Lukáč, Ján Rontó, 

Ladislav Veres  

Zdržal sa: 1 -  Mgr. Vladimír Gladič 



Proti: 0 
Návrh prešiel. 
Poslanci schválili odmenu v sume 400 € pre pána Jána Rontóa poslanca OZ obce Veľká Ida  za 

kvalitne vykonanú prácu. 

Hlasovanie:  

Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel Lukáč, Ján Rontó, 

Ladislav Veres  

Zdržal sa: 1 - Mgr. Vladimír Gladič 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 
Poslanci schválili odmenu v sume  300 € pre pána Mgr. Kristiána Szaba člena Komisie kultúry, 

školstva a mládeže obce Veľká Ida  za kvalitne vykonanú prácu. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 
Poslanci schválili odmenu v sume 200 € pre pána Pavola Horovského člena Sociálnej komisie obce   

Veľká Ida  za kvalitne vykonanú prácu. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 
Poslanci schválili odmenu v sume 200 € pre pána Ladislava Vereša poslanca OZ obce   Veľká Ida  

za kvalitne vykonanú prácu. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 
V súlade s § 18 c ods. 5 zákona SNR č. 369/1990 Zb. obecné zastupiteľstvo obce Veľká Ida  

schvaľuje odmenu HK obce Veľká Ida za I. polrok 2025 vo výške 30% z mesačného platu. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 

 

Bod.č.11 - Návrh na schválenie udelenia ocenení osobám, ktoré svojou činnosťou významne 

prispeli k rozvoji a k šíreniu dobrého mena našej obce. 

V tomto bode programu poslanci navrhli udeliť ocenenia občanom Obce Veľká Ida, ktorý prispeli 

k rozvoju a šírenie dobrého mena obce.  

Poslanci schválili Cenu Obce Veľká Ida, Petrovi Širilovi, obyvateľovi obce Veľká Ida za 

výnimočný humánny čin- 100 násobné darovanie krvi, a udelili mu odmenu vo výške 200€. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  



Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 
Poslanci navrhli Cenu Čestného občianstva obce Veľká Ida, Ing. Andrejovi Demkovi, za verejnú 

osvetu, za celoživotnú prácu a za úspešnú reprezentáciu obce Veľká Ida v oblasti národnostnej 

kultúry. 

Hlasovanie:  

Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel Lukáč, Ján Rontó, 

Ladislav Veres  

Zdržal sa: 1 - Mgr. Vladimír Gladič 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 

 

Bod č.12 - Návrh na schválenie spôsobu a zámeru obce Veľká Ida previesť nehnuteľný 

majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre FS Ilosvai 

Na prechádzajúcich  zasadnutiach OZ schválilo predaj nehnuteľného majetku pre FS Ilosvai. Teraz 

po geometrickom zameraní a po vypracovaní znaleckého rozsudku poslanci odsúhlasili predaj 

nepotrebného majetku a to trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov novovytvorených 

pozemkov parc. č. C-KN 3468/37 o výmere 43 m2 a C-KN 3468/28 o výmere 58 m2, druh 

pozemkov: zastavaná plocha a nádvorie, ktoré vznikli odčlenením od pôvodného pozemku E-KN 

č. 3468 o výmere 7 1356 m2, za kúpnu cenu vo výške 26,80 €/m2. 

Všeobecná hodnota parc. č. C-KN 3468/27                                      (43 m2)    je     1 152,40 € 

Všeobecná hodnota parc. č. C-KN 3468/28                                      (58 m2)    je     1 554,40 € 

Všeobecná hodnota celkom                                                               (101 m2) je      2 706,80 € 

Hlasovanie:  

Za: 6 - Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel Lukáč, Ján Rontó, 

Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Nehlasovala: 1 - Mgr. Gabriela Abošiová 

 

Bod č.13 -  Návrh na schválenie zámeru rozšíriť kamerový systém v obci Veľká Ida pri Starej 

osade, a pri potravinách 

Starosta obce poslancom načrtol rozšírenie kamerového systému v našej obci. Existujúci kamerový 

systém by sa rozšíril kamerami umiestnenými pred potravinami, pred vstupom do obce. Všetky 

sledované priestory kamerami budú sledované na obrazovkách a zaznamenávané, zdokumentované 

v systéme pre prípad nekalých činnosti obyvateľov obce.   

Hlasovanie:  

Za: 6 - Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel Lukáč, Ján Rontó, 

Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Nehlasovala: 1 - Mgr. Gabriela Abošiová 

 

Bod č.14 -  Návrh na schválenie kúpnej zmluvy k domu číslo 320 vo Veľkej Ide  

V minulom roku na OZ sa poslanci prejavili záujem o odkúpenie nehnuteľnosti na začiatku Obce 

Veľká Ida a to dom a pozemky okolo domu č.320. Teraz po vypracovaní geometrického plánu 

poslanci schválili odkúpenie parcelu registra KN-C č. 106/1, o výmere 811 m2, parcelu registra 

KN-C č. 106/2, o výmere 126 m2, parcelu registra KN-C č. 106/3, o výmere 46 m2, parcelu registra 

KN-C č. 107, o výmere 415 m2, a stavby: dom so súp. číslom 320, popis stavby: dom, postavenej 

na parcele registra KN-C č. 106/2, budovu bez súp. čísla, postavenej na parcele registra KN-C č. 

106/3, od vlastníka nehnuteľnosti Edity Theisovej, r. Vilkovej, nar. 28.12.1961, bytom Veľká Ida 



215, 044 55 Veľká Ida na základe kúpnej zmluvy za kúpnu cenu určenú na základe dohody medzi 

stranami v sume 50 000,- € 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 

 

Bod č.15 -  Žiadosť o súhlas s rekonštrukciou mostíka pred garážou č. d. 337 
Žiadateľka Eva Lucskaiová bytom Veľká Ida č.d.337 požiadala OZ o súhlas na rekonštrukciu 

mostíka pred garážou, ktorú OZ prerokovala a schválila. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 

 

Bod č.16 - Žiadosť o súhlas s rekonštrukciou mostíka pred vstupom do rodinného domu č.333 

Poslanci prerokovali žiadosť majiteľky domu č.333 Anny Lechnerovej, ktorá vo svojej žiadosti 

žiada o súhlas s rekonštrukciou mostíka pred vstupom na svoj pozemok. Poslanci žiadosť schválili.  

Za: 6 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel Lukáč, Ján Rontó, 

Ladislav Veres  

Zdržal sa: 1 - Mgr. Vladimír Gladič 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 

 

Bod č.17 - Žiadosť o umožnenie úpravy povrchu chodníka pred rodinným domom č. 141 

V tomto bodu programu poslanci tiež riešili žiadosť Anny Bobaľovej bytom Veľká Ida č.d.141, 

ktorá žiadala o úpravu povrchu chodníka pre rodinným domom z dôvodu vysokého výškovému 

rozdielu medzi chodníkom a hlavnou cestou. Poslanci aj túto žiadosť schválili.  

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 

 

Bod č.18 -  Žiadosť o finančný príspevok na školu v prírode pre deti zo Základnej školy 

z Veľkej Idy 

Žiadateľka Lenka Nagyová v mene rodičov, ktoré svoje deti prihlásili do školy v prírode v hoteli 

Bartoška od 2.6 – 6.6.2025 žiadala finančný príspevok na ich pobyt. Poslanci žiadosť prerokovali 

a schválili 740€ finančný príspevok. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 

 



Bod č.19 -  Žiadosť o zabezpečenie sponzorského daru pre minoritnú komunitu na 

usporiadanie Dňa detí 

Poslanci prerokovali žiadosť a z dôvodu nekompletnosti a nejasnosti v žiadosti tento bod programu 

presunuli na ďalšie zasadnutie OZ. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 

 

Bod č.20 -  Žiadosť o sponzorský príspevok 

OZ prerokovalo žiadosť pána Jána Tirpáka, ktorý dlhodobo súťaži v motokrosových súťažiach 

o sponzorský príspevok na účasť vo svetovom pohári FIM Vintage Trophy v Poľsku, ktorá sa bude 

konať v meste Kielce v termíne od 6.8.2025 do 9.8.2025. Poslanci schválili sponzorský príspevok 

800€. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 
 

Bod č.21 -  Žiadosť o udelenie súhlasu s realizáciou stavby na pozemku parcely reg. E KN č. 

181/2 

Starosta Obce Veľká Ida Peter Nagy prečítal žiadosť Železnice Slovenskej republiky o súhlas 

s realizáciou stavby v katastrálnom území Veľká Ida, ktorá zasiahne do pozemku registra E KN č. 

181/2 vo vlastníctve Obce Veľká Ida. Priložili projekt pripravovanej stavby vodovodnej 

a splaškovej prípojky pre železničnú stanicu vo Veľkej Ide z ktorej vyplýva, že časť stavby 

splaškovej prípojky by mala byť realizovaná cez pozemok parcely re. E KN181/2 o výmere 

1308m2. Pozemok je vedený na liste č.6746. Podľa zákona č.513/2009 Z.z. o dráhach a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov vlastník nehnuteľnosti je povinný strpieť umiestňovanie dráhy a má 

právo majetkoprávne vysporiadanie pozemku formou zriadenia vecného bremena a na jednorazovú 

primeranú náhradu. 

Poslanci žiadosť prerokovali, a na základe po preštudovaní priložených dokumentov poverujú 

starostu obce o podpísanie vecného bremena a majetkosprávne vysporiadanie pozemku za 

jednorazovú náhradu. 

Hlasovanie:  

Za: 7 - Mgr. Gabriela Abošiová, Štefan Demko, Mgr. Vladimír Gladič, Gabriel Knap, Mgr.Gabriel 

Lukáč, Ján Rontó, Ladislav Veres  

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
Návrh prešiel. 
 

Bod.č.22 - Interpelácie poslancov 

- Poslanec Demko – ako sa vyjadrili majitelia dvojdomkov, majú záujem o kúpu pozemkov pod 

ich domami?  

Odpoveď starostu obce – rokoval som majiteľmi, žiadajú čas do konca augusta na premyslenie 

zároveň poznamenal, že trojuholník smerom na Gomboš je pláne opraviť v nasledujúcich 

mesiacoch  



- Poslanec Gladič – plán na rozmiestnenie dopravných značiek treba opraviť resp. doplniť 

o ďalšie značky 

Odpoveď starostu obce – plán rozmiestnenia dopravných značiek budeme musieť prepracovať 

aktualizovať 

- Autobusové zástavky vo Veľkej Ide a v Gomboši treba vyčistiť a upratať okolo nich resp. 

doplniť smetné koše napr. pri pošte poznamenala poslankyňa Abošiová  

Bod.č.23 - Rôzne 
Spoluobčan Jozef Žiga – kde sa uskutoční Deň detí v obci 

Odpoveď starostu obce – v parku pri Kaštieli 

Spoluobčan Jozef Žiga – na cintoríne žiada opraviť hrboľatú a spevniť cestu 

Odpoveď starostu obce – preverí stav a opravia cestu 

Spoluobčan Jozef Žiga – koľko stála obec výstavba ochranného múra a jeho oprava po neustálom 

zničení doteraz obec   

Odpoveď starostu obce – musíme to prepočítať a na najbližšej schôdzi odpoviem na otázku 

 

Bod.č.24 - Záver 
19.zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo ukončené starostom Obce Veľká Ida o 20:50. 

 

 
 

Overovatelia:  

 

 

.................................................      ............................................  

       v. r.  Gabriel Knap                  v. r. Mgr. Gabriel Lukáč 
         
 

Vo Veľkej Ide, dňa 9.6.2025 

 

       ..................................................  

        v. r.   Peter Nagy  

             starosta obce Veľká Ida 


